
Protokół Nr III/18
z  sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego,  która  odbyła  się  w dniu 21 grudnia  2018r.
w Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1100 do godz. 1145. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni:
Paweł Kowalczyk i Mikołaj Żabiński.

W  sesji  uczestniczyli   kierownicy  jednostek  organizacyjnych  powiatu,  kierownicy
powiatowych  służb,  inspekcji  i  straży  według  załączonej  listy  obecności a  także
przedstawiciele mediów. 

W sesji uczestniczyli również:
1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu
2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  Henryk
Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  otwierając  obrady   III  sesji  VI
kadencji  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego.  powitał   radnych,  Starostę,  Wicestarostę,
członków Zarządu, Wiceprzewodniczącego Rady, kierowników jednostek organizacyjnych
powiatu, kierowników  służb mundurowych, inspekcji i straży, przedstawicieli mediów  oraz
mieszkańców powiatu.  

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący Rady stwierdził,  że w dzisiejszej
sesji  uczestniczy 15 radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować
i  podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad Państwo radni otrzymali
wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce
zabrać głos? 

Propozycje  zmiany  porządku  obrad  nie  zostały  zgłoszone  w  związku  z  tym
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu w dniu dzisiejszym będzie obradowała
zgodnie  z  porządkiem  obrad  przesłanym  państwu  radnym  wraz  z  zaproszeniami  na

dzisiejszą sesję.
Porządek obrad III sesji Rady Powiatu przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
3. Sprawozdanie  Starosty  z  wykonania  uchwał  Rady Powiatu  oraz  pracy  Zarządu

Powiatu między sesjami
4. Interpelacje i zapytania radnych
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian w Uchwale Nr XXX/234/17 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia

2017  roku  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Siemiatyckiego na lata 2018 – 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXX/235/17 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia
2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2018 rok

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019
– 2029
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d) uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok
e) zmiany  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego

i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego
f) zmiany  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia

i  Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego
g) zmiany Uchwały Nr VIII/71/11 Rady Powiatu Siemiatyckiego
h) ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości

kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu
6.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych
7.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych
8.  Zamknięcie obrad 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  poinformował,  że  zanim
rozpoczniemy realizację porządku obrad chciałby przekazać na ręce pani dyrektor Zespołu
Szkół Specjalnych pani Urszuli Obryckiej fundusze, które zostały zebrane przez radnych
powiatu jako prezent wigilijny dla dzieci  z Zespołu Szkół Specjalnych. Zebrana została
kwota 1.350  zł.

Dyrektor  Zespołu  Szkół  Specjalnych  Urszula  Obrycka w  imieniu  wszystkich
dzieci  serdecznie  podziękowała  radnym,  panu  Przewodniczącemu,  Staroście,
Wicestaroście. Pieniądze przekazane zostaną  na konto stowarzyszenia, które działa przy
szkole  i  na  pewno  bardzo  się  przydadzą  na  organizację,  na  dofinansowanie  choinki
szkolnej,  paczek a także  na wiele  innych potrzeb.   W ramach wdzięczności  dyrektor
Urszula  Obrycka  przekazała  radnym  drobne  upominki  wykonane  przez  najstarszych
uczniów. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski   zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś
z  państwa  radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z II  sesji VI kadencji  nie zostały zgłoszone.
Za  przyjęciem  protokołu  z  poprzedniej  sesji  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego

głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził,  że protokół  z poprzedniej  sesji  przyjęty został

przy  15  głosach  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Protokół
głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik
do protokołu.

P – kt 3.

Głos zabrał Starosta Jan Zalewski, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał
Rady  Powiatu  oraz  pracy  Zarządu  Powiatu  między  sesjami.  Sprawozdanie  stanowi
załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma
pytania do przedstawionego sprawozdania?

Radny Mariusz Pyzowski przypomniał, że na początku pan Starosta wspomniał
o  komisjach, o tym, że są to komisje statutowe. Radny zwrócił się z pytaniem, czy nowa
komisja – Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego jest zapisana
w  statucie czy nie jest? Czy powinna być, czy może być? Jak to jest usankcjonowane?

Z sali padły glosy, że było to w poprzedniej kadencji.
Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że jest jeszcze jedna kwestia bo nie wynika to
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ze  sprawozdania:  „Zarząd  rozpatrzył  również  ...”  chodzi  o  kwestie  rozpatrywania;
pozytywnie,  negatywnie  wniosek  PZD  o  wyrażenie  zgody  na  wypłacenie  nagród
pracownikom.  Radny Mariusz  Pyzowski  wyraził  opinię,  że  nagrody jak  najbardziej  się
należą,  po  załączniku  inwestycyjnym  widać,  że  praktycznie  90%  zadań  jest
zrealizowanych  przez  PZD  i  jego  pracowników  więc  na  koniec  roku  na  pewno  takie
podziękowanie i motywacja do dalszej pracy się jak najbardziej należą. Radny zwrócił się
z pytaniem jeśli chodzi o wniosek sołtysa wsi Wólka Nadbużna o naprawę odcinka drogi
w  miejscowości  Wólka  Nadbużna  od  posesji  nr  1do  nr  12  jak  wniosek  ten  został
rozpatrzony, pozytywnie czy negatywnie? Jak będzie to dalej wyglądało?

Starosta Jan Zalewski poinformował, że odpowiedź udzielona zostanie w pkt 6
porządku obrad.

P – kt 4.

Interpelacje i zapytania nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXX/234/17 Rady Powiatu
Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2018 – 2029.

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na
wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejsza sesją.  Czy państwo radni  mają pytania
w tej sprawie?

Pytania  do  projektu  uchwały  nie  zostały  zgłoszone  w  związku  z  tym
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/234/17 Rady Powiatu
Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2018 – 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Uchwała Nr III/11/18 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego nad projektem uchwały w sprawie  zmian
w  Uchwale Nr XXX/234/17 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2017 roku w
sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Powiatu  Siemiatyckiego  na  lata
2018 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył  zmian w Uchwale Nr XXX/235/17 Rady Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  22  grudnia  2017  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2018 rok.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/235/17 Rady Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  22  grudnia  2017  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2018 rok głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/12/18 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego nad projektem uchwały w sprawie zmian
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w  Uchwale Nr XXX/235/17 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2017 roku
w  sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2018 rok stanowi załącznik do
protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został  omówiony na posiedzeniach poszczególnych komisji  stałych,  czy państwo radni
mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Za  podjęciem uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029 głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,

0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/13/18 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  nad  projektem  uchwały  w  sprawie
uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Powiatu  Siemiatyckiego  na  lata  2019  –
2029 stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na
2019 rok. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że projekt budżetu na
2019 rok został omówiony na posiedzeniach komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo
radni mają pytania lub potrzebne są dodatkowe informacje w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone. 
Głos zabrał  Starosta Jan Zalewski – wystąpienie Starosty stanowi załącznik do

protokołu.
Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski odczytał  pismo Oddziału Zarządu

Regionu Podlaskiego NSZZ „Solidarność” w Siemiatyczach opiniujące pozytywnie projekty
uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2029 oraz w sprawie
uchwalenia  budżetu  Powiatu  Siemiatyckiego  na  2019  rok.  Pismo  NSZZ  „Solidarność”
stanowi załącznik do protokołu. 

Ponieważ radni nie zgłaszali pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały
pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na
2019 rok głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/14/18 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok stanowi załącznik do protokołu.

Starosta  Jan  Zalewski w  imieniu  Zarządu  Powiatu  serdecznie  podziękował  za
uchwalenie  budżetu  Powiatu  Siemiatyckiego  na  2019  rok.  Starosta  wyraził  opinię,  że
został  on  przygotowany  solidnie,  jednocześnie  podziękował  pani  Skarbnik,  całemu
Wydziałowi Budżetowo – Finansowemu za przygotowanie budżetu. Starosta Jan Zalewski
wyraził opinię, że jest to dobry budżet, prorozwojowy, prawie 25% środków na inwestycje.
Starosta wyraził nadzieję że tak, jak w minionej kadencji pozyskamy środki zewnętrzne
a  więc na koniec roku budżetowego ten wskaźnik inwestycyjny jako czynnik rozwojowy
jeszcze się zwiększy.
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Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zmiany  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków
Komisji Rozwoju Gospodarczego i     Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego. 

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  temat   został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie 

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Za  podjęciem uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały  w  sprawie  wyboru  członków

Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego
głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy  15 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/15/18 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego nad projektem uchwały w sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i Porządku
Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt  uchwały dotyczył  zmiany uchwały w sprawie wyboru  członków
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i        Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.
Za podjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie wyboru członków

Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego
głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy  15 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/16/18 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego nad projektem uchwały w sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Spraw
Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zmiany  Uchwały  Nr  VIII/71/11  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego.

Przewodniczący Henryk Boguszewski poinformował,  że projekt uchwały został
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejszą sesją,  czy państwo radni
mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  VIII/71/11  Rady  Powiatu

Siemiatyckiego głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,

0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/17/18 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego nad projektem uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr VIII/71/11 Rady Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  ustalenia  wysokości  opłat  za  usuwanie
i        przechowywanie  pojazdów  oraz  wysokości  kosztów  spowodowanych  wydaniem
dyspozycji usunięcia pojazdu.

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  temat  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania lub potrzebne
są dodatkowe informacje w tej sprawie?

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.
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Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usuwanie
i  przechowywanie  pojazdów  oraz  wysokości  kosztów  spowodowanych  wydaniem
dyspozycji usunięcia pojazdu głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr III/18/18 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego nad projektem uchwały w sprawie  ustalenia
wysokości  opłat  za  usuwanie  i  przechowywanie  pojazdów  oraz  wysokości  kosztów
spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 6.

Starosta Jan Zalewski poinformował, że pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg
otrzymali  nagrody zróżnicowane,  o  zróżnicowanej  wielkości  ale  też  na  przestrzeni
mijającego roku pracownicy wszystkich naszych jednostek organizacyjnych otrzymywali
nagrody,  przed  świętami  nagrody  otrzymali  pracownicy  centrali  czyli  Starostwa
Powiatowego w Siemiatyczach mniej więcej na poziomie 3% uposażenia zasadniczego
oczywiście w formie zróżnicowanej.

Jeżeli chodzi o drogę w Wólce Nadbużnej – faktycznie, jest uzasadnienie, aby ten
odcinek naprawić. W okresie wiosennym po mijającej zimie zawsze jest tak, że dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg sporządza katalog potrzeb, napraw dróg po zimie bo z reguły
zima wpływa negatywnie na stan nawierzchni poprzez różne czynniki klimatyczne. Wtedy
ocenimy, w porozumieniu z wójtem najprawdopodobniej ten odcinek naprawimy.

P – kt 7.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz stwierdził, że cudowne dzieci z Zespołu Szkół
Specjalnych  obdarowały  nas dzisiaj  równie  cudownymi  mikołajami.  Nie  jesteśmy  już
dziećmi – radny Krzysztof Andruszkiewicz zaproponował, aby mikołajki przekazać na ręce
pana dyrektora szpitala aby cieszyły chorych pacjentów.

Dyrektor SP ZOZ Andrzej Szewczuk podziękował.
Radny Jerzy Szawkało przypomniał, że podczas szkolenia przed poprzednią sesją

poruszył  temat  pomocy  małej  Agatce  Kutynie.  Rodzice  małej  Agatki  pracują
w Nadleśnictwie  Nurzec.  Dziecko  przeszło  operację  na  otwartym sercu  w  Niemczech,
gdzie  operacja  się  nie  powiodła,  kolejny  zabieg  to  kolejne  37  tys.  euro.  Rady  Jerzy
Szawkało przypomniał, że zwrócił się do koleżanek i kolegów będących radnymi o pomoc.
W imieniu rodziców chciałby dziś serdecznie podziękować, w Biurze Rady została zebrana
pewna kwota, radny Jerzy Szawkało serdecznie podziękował i poinformował, że ustalone
zostanie  z  panami  starostami  jak  przekażemy  tą  darowiznę.  Radny  Jerzy  Szawkało
poinformował, że wczoraj dziecko przeszło kolejną operację w Centrum Zdrowia Dziecka
w Warszawie, gdzie wdał się ropień, zanim wyjedzie do Niemiec musi być tu dokładnie
wyleczone. Radny Jerzy Szawkało jeszcze raz wszystkim w imieniu rodziców podziękował
za okazaną pomoc. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że wpłynęło do niego
pismo  od  mieszkańca  Sosnowca,  sprawa  dotyczy  drogi  Grodzisk  –  Pobikry.
Przewodniczący Rady odczytał otrzymane pismo.

Starosta Jan Zalewski stwierdził  że sprawa budowy drogi Grodzisk – Sypnie –
Pobikry jest znana. Pan Mantura od kilku lat ubiega się o tą drogę. My sami też wiemy, że
należałoby tą drogę wykonać ale problem budowy dróg państwo znacie, ile jest potrzeb a
jakie  są  możliwości.  Pan Mantura  kłamie  bo dostał  odpowiedź,  ta  odpowiedź również
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poszła od Starosty Powiatu Siemiatyckiego, sprawdziliśmy to. Pismo to było rozpatrywane
na  posiedzeniu  Zarządu  i  też  odpowiednia  odpowiedź  została  udzielona.  Jak  wiecie
państwo że na terenie Gminy Grodzisk planujemy na następny rok dość dużą inwestycję
na odcinku 6 km, mamy tu już dofinansowanie od wojewody, poniesiemy duży wysiłek w
montażu  finansowym z  gminą  bo  po  1,5  mln  zł.,  nie  wiadomo jeszcze  co  będzie  po
przetargu.  Mieszkańcy tych wsi  oraz pan Mantura jako zainteresowany muszą jeszcze
czekać na inwestycję na tym odcinku w latach następnych.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował że jako mieszkaniec
pochodzący z tamtych stron może powiedzieć, że rzeczywiście droga ta jest w złym stanie
ale tak jak powiedział pan Starosta na wszystko nie jest nas stać. Podobna droga będzie
robiona, praktycznie równoległa do tamtej drogi Sypnie – Pobikry. Przewodniczący Rady
wyraził  nadzieję,  że  niedługo  w   perspektywie  czasu  to  zrobimy,  na  razie  nie  jest  to
możliwe.

P – kt 8.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Henryk
Boguszewski zamknął obrady III sesji VI kadencji Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

       PRZEWODNICZĄCY  RADY
 

                                Henryk Boguszewski 
           

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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